
1 
 

OR-RM.0012.2.11.2024 

 

Protokół Nr 2/24 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 26 lutego 2024 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 9 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji Mariusz Weleziński. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Spotkanie z przedstawicielami rolników, Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej, w celu 

omówienia problemów związanych z rolnictwem. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Spotkanie z przedstawicielami rolników, Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej, 

w celu omówienia problemów związanych z rolnictwem. 

 

Na posiedzenie komisji przybyli zaproszeni goście Pan Marian Zubik – ZZR Samoobrona 

oraz Pan Maciej Mojzesowicz – Kujawsko-Pomorska Izba Rolnicza. 

Pan Maciej Mojzesowicz - Kujawsko-Pomorska Izba Rolnicza zaznaczył, iż perturbacje w 

rolnictwie wiążą się bezpośrednio z konfliktem zbrojnym na Ukrainie. Ta sytuacja oczywiście 

odbija się na samorządach. Wiele zależy od decyzji władz państwowych. 

Pan Maria Zubik – ZZR Samoobrona również zauważył, że problemy w rolnictwie wiążą się 

głównie z konfliktem na Ukrainie.  

Radna Elżbieta Mojzesowicz podkreśliła, iż należy poczekać, aż władze państwowe znajdą 

jakieś rozwiązanie tej trudnej sytuacji. Protesty rolników mają miejsce już w całej Europie.  

Przewodniczący komisji Tomasz Skotnicki podkreślił, że problem w rolnictwie ma wymiar 

globalny. Działania zbrojne na Ukrainie, ale także działania hybrydowe Rosji mają wpływa 

na taką sytuację jak obecnie ma miejsce. Zarówno nasze państwo jak również Unia nie są 

w stanie reagować na działania hybrydowe Rosji.  

Pan Maria Zubik – ZZR Samoobrona uważa, że należy uszczelnić granice, żeby 

kontrolować, co jest wpuszczane do Polski. Ponadto należy wycofać się z Zielonego Ładu. 

 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Zastępca Burmistrza Koronowa pan Piotr Kazimierski przedstawił projekty uchwał: 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pani 

Agata Szulc przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczenia 

dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji polegającej 

na demontażu z transportem i unieszkodliwianiem odpadów niebezpiecznych 

zawierających azbest. 

Posiedzenie komisji opuściła radna Elżbieta Mojzesowicz. Obecnych 7 członków komisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Na posiedzenie komisji wróciła radna Elżbieta Mojzesowicz. Obecnych 8 członków komisji. 

Posiedzenie komisji opuścił radny Maciej Szlagowski. Obecnych 7 członków komisji. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania 

przez Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany źródła 

ogrzewania w celu ograniczenia niskiej emisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydział Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej na terenie Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej na terenie Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę Aktu założycielskiego 

spółki pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. 

z siedzibą w Koronowie. 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Maciej Szlagowski. Obecnych 8 członków komisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowych- działek o numerze 

ewidencyjnym nr 147/1, 144/20, 141/42, 137/2 położonych w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu finansowego do spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi 

Bydgoskiemu pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2024 rok i zawarcia 

w tej sprawie umowy pomiędzy Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Koronowo na lata 2024 – 2027. 
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Pełnomocnika Burmistrza Koronowa ds. rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii Daria Mikrut. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Barbara Januszewska przedstawiła projekty 

uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 20243 - 2033. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy koronowo na rok 2024. 

Posiedzenie komisji opuścił radny Henryk Borowicz. Obecnych 7 członków komisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Henryk Borowicz. Obecnych 8 członków komisji. 

Posiedzenie komisji opuścił radny Patryk Bociek. Obecnych 7 członków komisji. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Piotr Kazimierski przedstawił projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub 

znajdujących się na terenie miasta i gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
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i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Koronowo 

oraz obowiązujących planów miejscowych dla terenów miasta i gminy Koronowo  

za okres od 2016 – 2023 roku. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Sprawy bieżące komisji.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Skotnicki odczytał pismo OSP w Koronowie. 

 

Pismo stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Skotnicki przedstawił pismo z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy dot. wystąpień pokontrolnych. 

 

 

  6.Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczy komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia o godz. 11.30 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

     Przewodniczący Komisji                         Tomasz Skotnicki  

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras       Tomasz Skotnicki 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


